
MIESTNE ZASTUPITEĽSTVO MESTSKEJ ČASTI KOŠICE – BARCA 

 

Z Á P I S N I C A 

 

z 11. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca 

konaného dňa 21.09.2016 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril a viedol p. František Krištof, starosta mestskej časti Košice – Barca.  

Prítomní boli všetci poslanci miestneho zastupiteľstva. 

Pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení p. František Krištof, p. Imrich Buľko. 

Za zapisovateľku bola menovaná Lucia Brečková. 

Za skrutátora bol navrhnutý a schválený Ing. Daniel Antal. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení Ing. Ivo Čabra a Marián Kačmár. 

Stála návrhová komisia pracovala v zložení Jarmila Kunová a Dušan Pracko.                 

Starosta, František Krištof, informoval o predloženom programe rokovania a vyzval poslancov na jeho 

schválenie a prípadné doplnenie.  

Program bol doplnený o tieto body: 

2.1. Elektrofikácia v lokalite za ihriskom 

2.2. Štúdia „ Barčianska pekáreň 

2.3. Odkúpenie pozemku Kubíková 

Hlasovanie o celkovom programe – jednomyseľne prijaté. 



2. Dopyty a návrhy občanov 

Ing. Varga predložil požiadavku s riešením problematiky v súvislosti s VN a NN rozvodov a to vo 

vzťahu k Východoslovenskej distribučnej spoločnosti v lokalite za ihriskom kde je vlastníkom 

pozemkov a požiadal o súčinnosť obce. 

Pán starosta uviedol, že VSD zabezpečuje danú požiadavku vlastníkov ale, že došlo k zmenám zo 

strany investora. 

Pán Rusnák uviedol, že žiadosť zo strany vlastníkov nie je podaná správne, že súhlasiť s pripojením 

musia všetci vlastníci. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie požiadavku občanov: 

Elektrofikácia za ihriskom s tým, že MČ Barca poskytne súčinnosť v rámci svojich možností – 

jednomyseľne prijaté 

  

Pani Placheková – majiteľka Barčianskej pekárne  predniesla poslancom urbanisticko-architektonickú 

štúdiu rozšírenia pekárne. 

Ing  Čabra a Ing. Antal podporili rozšírenie pekárne. 

Pán Kačmár navrhol využiť priestory bývalej pošty na rozšírenie pekárne.  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca nemá námietky k štúdií „ Barčianska 

pekáreň“ a odporúča mestu Košice zapracovať zmenu do územného plánu zóny Barca – 

jednomyseľne prijaté 

Pán Sedlák požiadal o vysporiadanie nájomného vzťahu na ulici Kubíková formou odkúpenia 

prenajatého pozemku.  

Pán Pracko odporučil odkúpenie pozemku zaradiť do rozpočtu budúceho roka a poslanci po krátkej 

rozprave súhlasili s vysporiadaním nájomného vzťahu. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca súhlasí s odkúpením pozemku na ul. Kubíková 

vo výmere 11 m2 s tým, že do konca roka je potrebné pripraviť potrebné doklady pre vklad do 

katastra s termínom úhrady kúpnej ceny z rozpočtu 2017. – jednomyseľne prijaté 

Pani Stajková požiadala o úpravu komunikácie na Červený rak, brehov potoka, pokosenie trávnatých 

plôch. 

Pán starosta uviedol, že sa pokúsi apelovať na MMK ohľadom orezu stromov a vyčistenia danej 

lokality. 

   

3. Kontrola uznesení 

Bez rozpravy. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o kontrole 

uznesení z 10. zasadnutia miestneho zastupiteľstva MČ konaného dňa 22.06.2016 – jednomyseľne 

prijaté 

 

 

 

 

 

 



4. Správa starostu o činnosti od posledného MZ 

 

Pán starosta doplnil materiál ústne a odpovedal na dopyty  poslancov k problematike parkovania 

v meste, k dopravnému značeniu, k výstavbe kanalizácie v lokalite Svetlá Pustá a uviedol, že bol 

oslovený KSK ohľadom hľadania možnosti za účelom výstavby športového areálu. 

Ing. Sabo požiadal aby dopravnú situáciu a zhustenú premávku v okolí Základnej školy riešila dočasne 

Mestská polícia.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu starostu o činnosti od 

posledného MZ – jednomyseľne prijaté 

 

5. Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly  

JUDr. Želinská uviedla že pri vykonaných kontrolách neboli zistené vážne nedostatky. Pri kontrole 

nájomného pri bytoch zistila že nájomníci pri 30 bytoch platia nájomné 5 % z obstarávacej ceny bytu     

a pri 6 bytoch nájomné 4,33 % z obstarávacej ceny bytu. Navrhla zrušiť smernicu z roku 2004 

a zjednotiť nájomné vo všetkých bytoch tak ako to ukladá Ministerstvo financií.        

Bez rozpravy. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 

mestskej časti Košice – Barca za obdobie od konania predchádzajúceho riadneho rokovania 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice - Barca. – jednomyseľne prijaté 

 

6. Informácia predsedov komisií o činnosti 

 

Predsedovia komisií uviedli, že na zasadnutiach diskutovali o predložených požiadavkách občanov. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu predsedov 

komisií o činnosti  -  jednomyseľne prijaté 

 

7. Informácia o stave výstavby telocviční pri ZŠ, 

Na zasadnutí bol prerokovaný stav výstavby telocviční pri ZŠ. MZ bola predložená na prerokovanie 

požiadavka na predĺženie termínu výstavby telocviční. 

Ing. Antal trvá na zmluvnej pokute pre spoločnosť YESS SPORT Centrum s.r.o. za nedodržanie 

zmluvných podmienok pri výstavbe telocviční, trvá na získaní ďalších dvoch hodín návštev telocvične  

v prospech MČ pre deti a ak by Mesto Košice zrušilo zmluvu o správcovstve a boli by zrušené všetky 

doterajšie zmluvy tak investor uzavrie s MČ s rovnakými podmienkami. Nesúhlasí s dostavbou 

telocviční v samovoľne stanovenom termíne. Podporuje stanovisko stavebnej komisie k nepredĺženiu 

termínu výstavby aspoň pokiaľ nebude skolaudovaná malá telocvičňa.   

Ing. Sabo uviedol, že termín na výstavbu telocviční by nepredĺžil.  

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o stave výstavby 

telocviční pri ZŠ  – jednomyseľne prijat 



8. Informácia o stave výstavby športového areálu pri SVŠ  

Pán starosta uviedol, že na MÚ bola predložená petícia občanov s výstavbou futbalového štadióna na 

ulici Za školou. Predložená petícia nespĺňa  požiadavky petície. Stanovisko riaditeľky LVS je, že má 

obavy z dopadu osvetlenia štadiónu v nočnej prevádzke na sanatórium. Občania majú obavy zo 

zníženia kvality bývania.      

Bez rozpravy. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o stave výstavby 

športového areálu pri SVŠ. – jednomyseľne prijaté 

 

9. Informácia o stave investičnej výstavby a v technických prácach 

Dušan Pracko sa informoval či je nutné zateplenia zdravotného strediska a navrhol výsadbu živého 

plota v parku pri detskom ihrisku.  

Imrich Buľko uviedol, že každá verejná budova musí mať energetický certifikát a preto je potrebné 

zateplenie zdravotného strediska.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o stave 

investičnej výstavby a technických prácach  – jednomyseľne prijaté 

 

10. Odkúpenie pozemku 

Pán starosta uviedol, že na MČ bola doručená žiadosť o odkúpenie časti pozemku na ulici Pri vagovni 

za účelom plánovanej výstavby rodinného domu. 

Stavebná komisia a poslanci vyjadrili nesúhlas s odpredaním časti pozemku z dôvodu, že komunikácia 

Pri vagovni je úzka a tento pozemok bude potrebné využiť pre Mestskú časť.     

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca nesúhlasí s odkúpením pozemku na ulici Pri 

vagovni – jednomyseľne prijaté 

 

 

11. Zámena pozemku - stanovisko 

Pán starosta uviedol, že Mesto Košice požiadalo MČ o stanovisko k zámene pozemku na ulici 

Radlinského. 

Po odporúčaní stavebnej komisie poslanci odporučili zámenu pozemku. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca súhlasí so zámenou pozemku na ulici 

Radlinského  - jednomyseľne prijaté 

 

 

 

 



12. Monitorovacia správa o čerpaní programového rozpočtu za 1. polrok  

 

Na zasadnutí bola prerokovaná monitorovacia správa o čerpaní programového rozpočtu za 1. polrok. 

Po stanovisku finančnej komisie bola monitorovacia správa vzatá na vedomie.       

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie monitorovaciu správu 

programového rozpočtu mestskej časti Košice – Barca k 30.06.2016 -  jednomyseľne prijaté 

 

13. Požiadavky na dotácie 

Na MČ boli doručené žiadosti o dotácie od Klubu futbalových nadšencov Košice – Barca a Kraso 

Centra Košice. 

Ing. Čabra podporil žiadosť Klubu futbalových nadšencov Košice a Barca.   

Poslanci sa zhodli na podpore organizácie ktorá pôsobí v MČ Barca. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca nesúhlasí s poskytnutím dotácie pre 

Krasocentrum Košice  - jednomyseľne prijaté 

 

14. Návrh na II. úpravu rozpočtu 

Finančná komisia prerokovala predložený návrh a odporúča schváliť 2. úpravu rozpočtu pre rok 2016 

v zmysle návrhu. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje 2. úpravu rozpočtu pre rok 2016 

podľa predloženého návrhu: zvýšenie bežných príjmov o 9.340,- € 

                                               zvýšenie bežných výdavkov o 9.340 € 

 pričom celkový rozpočet zostáva prebytkový v objeme: príjmy: 616.111,- € 

                                             výdavky: 615.166,- € 

  - jednomyseľne prijaté 

 

15. Zrušenie doplnku VZN o nájme bytov 

Z dôvodu nejednotného nájomného pri nájomných bytoch Pri železničnej stanici a na Medenej ulici je 

potrebné zjednotiť nájom aby bol v súlade s opatrením Ministerstva financií SR.  

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca ruší doplnok 2 VZN z 16.12.2004 ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN č. 1/2004 o prenajímaní bytov a o pravidlách pre prideľovanie bytov v obytných 

domoch v Mestskej časti Košice – Barca s účinnosťou od 01.01.2017  - jednomyseľne prijaté 

 

 

 



16. Informácia o smernici č. 2/2016 o verejnom obstarávaní 

Pán starosta uviedol, že zákon o obstarávaní sa upravil, posunuli sa hranice v obstarávaní a preto je 

potrebné zmeniť uvedenú smernicu. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie smernicu č. 2/2016 

o verejnom obstarávaní - jednomyseľne prijaté 

 

17. Dopyty a interpelácie poslancov 

V rámci dopytov a podnetov poslancov boli predložené požiadavky k doprave vo vzťahu ku 

križovatke VSS s dopadom do miestnych komunikácií, intervaly MHD linky č. 12 a 9 – zladenie 

požiadavky na dopravné značenie, skládky na ulici Kubíková, technický stav kanalizácie  na Abovskej 

ulici.    

 

 

 

 

Zapísala: Brečková Lucia 

V Košiciach – Barci, 29.09.2016 

 

 

 

 

 

..........................................                                                     ........................................ 

 Lucia Brečková - zapisovateľka                                              František Krištof - starosta 

 

 

 

 .............................................                                               ........................................ 

          Ing. Ivo Čabra                                                                    Marián Kačmár 

        overovateľ zápisnice           overovateľ  zápisnice 

 


